
 

 

 

 
 لمركب توب لاندملصق ا

 
ة التربةحمركب معلق لتصحيح ملو  
الملحية.  الأراضي فيحيث يساعد النبات على الامتصاص   

 التركيز و/ح    مكونات المركب:
 % 14بوتاسيوم    -
 % 15كالسيوم   -
 % 5كبريت   -

 خصائص المركب : 
يحل حيث عن وجود ملح كلوريد الصوديوم  الناتجة التربة  ملوحةيلعب المركب دورا كبيرا في معالجه  -

 .على النباتالسلبي الكالسيوم محل الصوديوم في املاحه فيقلل من تأثيره 
 علي كربونات الكالسيوم.  المحتوية  الكلسيةللمركب دورا هاما في علاج مشاكل الارض  -
وايضا   تكوين الصفيحة الوسطى فيفترة تخزين الثمار حيث يزيد  صلابة الثمار لدخول الكالسيوم   يزيد من -

 .عمليات النقل نتيجةتقليل الفاقد من الثمار 
  الخليةحمايه   يتفاعل الكالسيوم  مع حامض  البكتينك لتكوين بكتينات الكالسيوم الغير قابلة للذوبان مما يؤدى الى -

بالقرعيات والطماطم   الزهري الطرفي عفناختفاء ظاهرة و الماصة الثاقبةوالحشرات  ةالممرضمن الفطريات 
 بالموالح والقلب الاجوف بالبنجر.   التشققوالفلفل واختفاء ظاهرة 

  يحتوي المركب علي عنصرتنظيم نسبة العقد والتحجيم  وتحسين نسبة السكر بالثمار حيث  فيدور   له -
الكربوهيدرات المتكونة الى مراكز  يوجهالصورة الافضل للامتصاص وهى السترات حيث  فيالبوتاسيوم 

 التخزين بالثمار.
ونفاذية الاغشية    المائيالمحتوى  ينظمعلى البوتاسيوم  حيث  لاحتوائهمنع تساقط الثمار  فيدور   لهالمركب   -

 اية عقدها.  بد فيعلى الثمار  البيئيوتحسين ظروف الامتصاص مما يقلل الاجهاد 
 بالتربة مما يساعد على تحسين خصائص التربة  البيولوجييزيد من النشاط   -

 
يستخدم مع كل  محاصيل الخضر والفاكهة والمحاصيل الحقلية والنباتات الطبية والعطرية ونباتات  :معدلات الاستخدام 

 الزينة. 
كجم / فدان تبعا لنوع التربة5   -3 الجرعة للفدان  

مرات وفقا لنوع التربة  3-2بالمعدل السابق للفدان وتكرر من   الرياضافة ارضية مع ماء طريقة الاضافة: 

 والمحصول. 
الخلط مع المبيدات. يقبل ولاالخلط  مع غيرة من الاسمدة  للا يقب: المركب مدى امكانية الخلط  

 
 الاحتياطات :  

 يحفظ في عبوته الاصلية بعيدا عن اشعة الشمس المباشرة.    -
 تجنب الرش في فترة الظهيرة او ارتفاع الحرارة او الامطار او الرياح.   -

 سنوات من تاريخ الانتاج.  5 صلاحية المنتج :
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



 

 

 

 

 

 

Top Land  

 

 

Chemical composition: 

Potassium: 14% 

Calcium: 15% 

Sulfur: 5% 

 

Advantages and benefits of the compound: 

- The compound plays a big role in the treatment of soil salinity due to the presence of Sodium 
Chloride salt, where Calcium replaces Sodium in salts and reduces its negative impact on the 
plant. 

- The compound has an important role in the treatment problems of Calcium soil as contents 
Calcium carbonate ground. 

- Increases the period of storage of fruits where the hardness of the fruits to enter the Calcium 
in the composition of the middle plate and also reduce the loss of fruit as a result of 
transport operations. 

- Calcium reacts with Pectinic acid to form insoluble Calcium pectins, which leads to the 
protection of the cell from pathogenic fungi and sucking insects and the blossom end rot in 
cucurbits, tomatoes and peppers and the disappearance of the phenomenon of cracking 
citrus and hollow heart Sugar beet. 

- It has a role in regulating the ratio of nodes buds, sizing and improving the sugar content of 
fruits where the compound contains the element Potassium in the best form of absorption, 
which is the citrate, where directed carbohydrates formed to storage centers fruit. 

- The compound has a role in preventing the fall of fruits because it contains Potassium, where 
it regulates the water content and permeability of membranes and improve the absorption 
conditions, so reduces environmental stress on the fruits at the beginning of the buds. 

- Increases soil biological activity which helps to improve soil properties. 
Types of crops in which the compound is used:  Application rates: Used with all vegetable 

and fruit crops, field crops, medicinal and aromatic plants and ornamental plants. 

Dosage per Fadden:  3-5 kg / Feddan depending on the type of soil 

Previous method: Add ground with irrigation water at the previous rate of Feddan and 

repeat from 2-3 times even for soil type and crop 

Mixing ability: Incompatible with fertilizers and pesticides. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 للصناعات الكيماوية   شركة توب فيرت

 الجيزة  –السادس من اكتوبر  – 11مكتب رقم  –الدور الخامس  -5برج رقم  -: ابراج سيتى ستارزوالمبيعاتالادارة 

 .محافظة البحيرة –) الثانية( المنطقة الصناعية بوادي النطرون مرحلة ال -و ( 91لقطعة رقم ) ا : المصنع

)+2(0238244844      

 01033329954 - 01000033714 

E-mail: TF@TopfertEgypt.com 

Website: http://topfertegypt.com/ 
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